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Bottnafi ordens Inköpsförening ek.för

mat, möten och möiligheter m.m.

Styrelsemöte torsdag den 23 november ?'023 kI 17.15-1S.45
Platsl allrummet, Hogslätts vänboende

PR.OTOKOLT

Närvarande: Lena Falkheden, ordförande, Catharina Göransson, vice ordförande,
Britt Hedlund, kassör, |onas Stoces, suppleant
Frånvarande: |onna lohansson, suppleant fbortrest nov-febrJ

L. Mötet öppnas
Lena öppnade mötet.

2, Val av mötesordförande, mötessekreterare och iusterare
|onas trädei in som ersättare.
Till mötesordförande valdes Catharina G, till mötessekreterare valdes Lena F och
till justerare |onas S.

3. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

4. Föregående styrelsemötes protokoll
Föregående styrelsemötes protokoll lades till handlingarna.

Beslut: Följande ordning gäller för att skriva under protokollet:
L. Mötessekreteraren skriver under.
2. Mötesordförande skriver under.
3. fusteraren skriver under.

5" Forrnalia
al Möte rned valberedningen
Lena har haft kontakt rned sammankallande i valberedning och har fått två
möjliga datum för ett möte där styrelsen träffar representanter for
valberedningen.

Beslut: Möte med valberedningen bestäms till den 13 december kl 17.00.
Styrelsen samordnar sig kring vilka frågor som ska tas upp med valberedningen
via mail. Lena ansvarar för detta. Lena återkopplar till sammankallande i
valberedningen om dag och tid för mötet.

b/ styrelsemedlem bortrest
Beslut: I protokoll anges både närvarande och frånvarande ledamöter och
suppleanter.

6. Styrelsens uppdrag roll och ansvar
a/ Arbetsbeskrivningar för olika roller i styrelsen
Dokumenten "Arbetsbeskrivningar för olika roller i styrelsen" samt dokumentet
"Sqrrelsens uppdrag roll och ansvar" är under arbete. Tanken är att dessa
dokument successivt bearbetas och färdigställs.

b/ Övrig uppdatering dokument Styrelsens uppdrag roll och ansvar
Se ovan.
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Beslwt: Styreisen arbetar vidare med dokurnenten om roller och uppdrag och tar
upp det igen på nästa möte. Frågan om vilken Wp av information som kan vara av
vikt för vaiberedningens arbete tas upp på rnötet med valberedningen. Lena
tnailar ut dokumenten igen till alla i ssrrelsen.

7. Ekonomi
al lnformation orn ekonomiskt resultat t o m oktober ?OZZ
Den ekonamiska redovisningen gås igenom. Ekonornin ser som helhet bra ut.
Butiksdelen av verksamheten bär dock inte sina kostnader fullt ut.
Britt påpekar att föreningen går back på törsäljning av vissa iokala produkter.
Detta gäller i de fall den lokala producenten inte är momsregistrerad.

Eeslu& Britt stätrler samillan ett dokument om ekonomin kring lokala produkter
för vidare samtal i styrelsen. En princip bör vara att föreningen inte skall betala
för att sälja produkter från lokala producenter.

b/ Ekonomiskt resultat höstmarknad 14 oktober
Britt presenterar det ekonorniska nedovisningen av höstrnarknaden: intäkter i
fbrm av bordshyror och föreningscafd och utgifter i form av inköp till
föreningscaf6et, lokalhyra samt bankavgifter för swishinbetalningar. Marknaden
gav ett överskott på E 263" kr.

c/ fAK
Frågan om att aweckla föreningens konto i iAK-banken har diskuterat på
tidigare styrelsemöten. Beslut har fattats orn att byta firmatecknare för iAK-
kontot. Siv Hermansson, tidigare kassör ocir orCtörande, står som firmatecknare
for |AK-kontot. tsritt har undersökt hur man går tillväga för att byta
firrnatecknare och konfererat med Siv Hermansson. Det är mycket komplicerat
att byta firmatecknare. Britt föreslår istället att ssrelsen utser Siv H till
firmatecknare och att pengarna på JAK-kontot flyLtas till kapitalkonto på Tanurns
spartrank.

Beslut: Styrelsen besiutar att utse Siv Hermansson som firmatecknare for
föreningens JAK-konto, f,r o m detta sEyrelsemöte fram till nästa ordinarie
föreningsstämma. Styrelsen beslutar vidare att Siv Hermansson får rätt att
överföra pengarna från iAK-kontot till föreningens kapitalkonto på Tanums
sparbank, i samråd rned kassör tsritt.
Frågan orn ätt aweckia föreningens ]AK-knnto tas upp på ordinarie
foreningsstämma.

dl möte rned revisorerna
Britt har träffat revisorerna i butiken for att gå igenom hur den manuella
hanteringen kring medlemmarnas inköp i butiken, och hanteringen av
Kontopärmen, ser ut.
Britt informerade också revisorerna om det eventuella fortsättningsprojektet
Samverkan Bottnafjorden och vad detta i så fall innebär vatl gäller
ekonornihantering och redovi sning.

B. - Stadgar
a/ Förslagtill uppdatering av stadgar - sarntal
Frågan bordlägges.

9. Upplägg kommande styrelsernöten samt teman - uppdatering
Frågan bordlägges.

7
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1 0, Arbetsorganisation

a/ Diskussionsunderlag från Arbetsorganisationsgruppen -
fö r§dliggörande av arbetsorganisatio n - samtal
b/ Ansvarsfördelning delegation
c/ Visualisering av arbetsorganisationen
d/ Möten med arbetsgrupper
Frågan bordlägges.

ll.Butiken
a/ Försåikring varulager
Frågan bordlägges.

12.Cafö Olivia
a/ lnfo till medlemmärna om Caf6 Olivia
En informationstext om Caf6 Olivia och caf6lokalen, bl a om hur och på vilka
villkor föreningens medlemmar kan nyttja caf6lokalen, har tagits fram av

Jorrna, Lena och Catharina och mailats ut till medlernmarna23 j"l 0S. Texten
läggs också på hemsidan under mbriken "Caf6 Olivia".

b/ Värme i cafdlokalen
Värmeledningarna i Stensalsbyggnaden har dragits orn. Ledningar går nu
direkt från pannrummet fpelletspanna) till cafåiokalen och därefter in i Lilla
galleriet. Värmesystemet i Stensalen är frånkopplat. Arbetet var klart den 1B

oktober. Pelletsförrådet håller nu på att byggas om. Under denna period
används elpatron i pannan vilket innebär att det fortfarande inte är tiliräcklig
värrne på elementet i caf6lckalen - elpatronen har inte tillräcklig kapacitet
för att täcka hela fastigheten. Når ailt är klart bör kostnaderna för el minska.
Värme ingår i hyran.

c/ Adventspyssel torsdag 30 november
Caf6gruppen har tagit initiativ till adventspyssel på torsdag den 30 november
efter torsdagssoppan. Kl 19-21. Tanken är att adventspynta i cafr6lokalen och
att göra bl a pappersstjärnor av papperspåsar från butiken.

Beslat: Extra papperspåsar köps in till butiken till en kostnad av ca 400 kr.
Lena ansvarar for detta och komrnunicerar med Gunnel Berlin som beställer
trån Pack och plock.

dl samtal om sortimentet L4 december
På torsdag den 14 december efter torsdagssoppan, kl 19-20.30 ca, bjuds
medlemmarna in till ett samtal om sortimentet i butiken. Repiesentanter för
Sortimentsgruppen deltar och Lena deltar från styrelsen.

13. fulmarknad 17 december
Inköpsforeningens julmarknad äger runr på söndag den LT december
kl 12-16" Marknadsgruppen ansvarar för marknaden och Caf6gruppen för
föreningscat6et.

Beslut: Lena och Britt kommunicerar om hur hanteringen av ekonornin och
den ekonomiska redovisningen relaterat till marknaden ska se ut.



4
14.Uteförrådet

arl Förvaringsskåp för livsmedetr
Frågan om ett förvaringsskåp för livsmedel i beredskapssyfte utreds av
Matsäkerhetsgruppen i dialog med livsmedeissäkerhetsansvarig,
Sortimentsgruppen och Butiksinreclningsgruppen. ionas samordnar arbetet"

Eeslut; ett diskussionsunderlag tas frarn till ordinarie föreningsstämma.
Frågan om storlek på lager tas upp i sanltal om sortimentet den 1"4 december

l5.Medlemmar
a/ Aktuella medlemsansökningar
En rnedlemsansökan har inkommit.

Beslut Tinna Ingelstam antas som ny medlem,

b/ Medlemmar som begärt utträde ur föreningen
c/ Medlernslistan
d/ Förslag till beskrivning av medlemskategorier
Punkt b-d bordlägges

16" §amverkansgruppen G2;1, KKV-B, Inköpsföreningen, Bottna filosofi
a/ Möte 16 ncvernber
Samverkansgruppens senaste möte ägde rum den 16 november" På mötet
rapporterade G2:1 om genornförda och pågående arbeten på fastigheten.
Solcellsanläggningen på taket på uteforråden än inkoppiad.
Utsällningsverksamheten i Caf6 Olivia - Caf6galleriet - fungerar bra. Stefan
Ceder, som ansvarar för utställningarna, har klart rned utställare ca 3
månader framåt.
En person på KKV-B:s kontor ska utses att ha ett tydligt ansvar för att i god titi
inforrnera Cafögruppen om kornmande utställningarlaktiviteter i Lilla
gaileriet och Stensalen där det finns önskemål orn att Caf6 Olivia ska vara
öppet.

Caf6gruppens förslag till upprustning av tvättrummet [i fcaj6en, bredvid
personaltoaletten), tillsfyrktes av Samverkansgruppen" Arbetet planeras
genomföras gemensamt och utan kos[nad.

1 7. Sarnverkan Bottnafi orden
a/ NäWerketSamverkan Bothrafiorden - ansökan Fyrbodal
Kommunalförbundet Fyrbodal kommer att faffa beslut om ansökan om
medel for fortsättningsprojektet Samverkan Bottnafiorden den 6 december

EesluäSå snart föreningen fått besked av kommunalförbundet Fyri:ocial, och
om beslutet är positivt, kallas till ett möte rned Britt H, Britt fohansson,
|eanette Karisson och Lena F. Syftet med mötet är att klargöra ansvar och
roller samt att samrnanställa en heskrivning av hur projektets ekonomi och
ekonorniska redovisning skall skötas.

b/ Nästa möte om bildande av samhällsförening
Nästa möte blir den 14 januari kl L5.00-17.00.

Beslut: Lena går på rnötet den 14 januari som representant för Bottnafjordens
inköpsförening.

/
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1"8. Medlernskap Coompanion

Lena och Catharina har kommit med ett förslag till styrelsen om att
Inköpsforeningen ansöker om medlernskap i Coompanion Fyrboclal. Ett
medlernskap skulle bland annat ge föreningen ett antatr fria timmar för stöd och
rådgivning. Medlernsinsatsen i Coompanion Fyrbodal är 1000 kr. Den årliga
nredlemsavgiften är på S0fi kr {ej rrronrsbelagd} och sErviceavgiften på 1000 kr"

tsesnutl Frågan om medlemskap i Coompanion hänskjuts till ordinarie
föreningsstämma.

19. Föreningsblad
Punkten bordlägges.

Z0.Informationsmail till medlemmar från ordf. och vice ordf.
Punliten bordlägges.

21.Övriga frågor
Inga övriga frågor.

22.Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte Lrlir på onsdag den 13 december kl 19.00-19.00.

23.Mötet avslutas
Catharina avslutar mötet.

Catharina Göransson, rnötesordförande
OK OK

Stoces, j
OK
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